
 

Ekerö 16 juni2022

Fråga till Barn- och utbildningsnämndens ordförande Sivert Åkerljung

Bakgrund
Vi har blivit uppringda av kommuninvånare boende på Färingsösidan och vi kunde också se 
en insändare från en av dessa arga föräldrar i Mälaröarnas Nyheter nummer 12, över 
möjligheterna till att få skolskjuts för sina barn. Vi har också till nämnden tagit upp en övrig 
fråga inom detta område och bett att få en skriftlig redogörelse över hur och var skolskjuts 
med buss erbjuds inom kommunen. Invånarna vill veta bl.a. vilken anledning det finns till att 
erbjuda elever boende på Gällstaö skolskjuts med buss, men inte elever på Färingsösidan.

Med hänvisning till ovanstående vill jag ställa följande fråga. 

Frågor:
- Kommer du som ledamot och ni som parti verka för att det blir en mer rättvis 

fördelning av skolskjuts med buss för elever boende i kommunens landsbygd i 
förhållande till tätorten om du och ditt parti ingår i Ekerö kommuns styre efter 
valet?

För Öpartiet

Desirée Björk
Stefan Björn


